

Ref.: HO 3\3\2018\1901
Date: 22nd November 2018

الرقم: مر 3/3/2018/1901/151
التاريخ: 22 نوفمبر 2018م

CUSTOMS NOTICE No. (3) of 2018

اعلان جمركي رقم (3) لسنة 2018م

Our Dear Customers,

عملائنا الكرام،

**SUBJECT: Red Channel container
inspection fees at Saqr Port.**

**الموضوع: رسوم تفتيش الحاويات حسب التسريب الأحمر
في جمرك ميناء صقر.**

On the basis that RAK Customs Department is very keen on stimulating and increasing the trade movement of containers at Saqr Port, and simplifying the customs procedures for our customers, it has been decided to:-

من منطلق حرص دائرة جمارك رأس الخيمة على تنشيط وزيادة الحركة التجارية للحاويات في ميناء صقر وتبسيط الإجراءات الجمركية للمتعاملين فقد تقرر:-

- Introduce a new AED 170 inspection fee for all cases which are selected by the Risk Engine for inspection (Red Channel) during the customs clearance.
- This fee shall apply to the concerned customs declaration and is irrespective of the number of containers per shipment.
- The AED 50 inspection charge for each container shall be cancelled at Saqr Port Customs Centre.

- استحداث رسوم تفتيش الحاويات (170 درهم) لجميع الحالات التي يكون نتيجة محرك المخاطر التسريب الأحمر خلال عملية التخليص الجمركي.
- يُطبق هذا الرسم على البيان الجمركي المعني أياً كان عدد الحاويات في الشحنة الواحدة.
- يُلغى رسم التفتيش الـ(50 درهم) عن الحاوية الواحدة في مركز جمرك ميناء صقر.

This Notice shall come into effect as from
01/12/2018.

يُطبق اعتباراً من تاريخ 2018/12/01.

Dr. Mohammed Abdullah Al Mehrezi
Director General

